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Protokół Nr LI/23 

z obrad LI sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

 

Obrady LI sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w Starostwie 

Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 1200 do 1405 

pod przewodnictwem Michała Kulczewskiego – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący Rady otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia 

obrad obecnych było 14 radnych (nieobecny był radny Zbigniew Rogowski. (Lista obecności 

radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Skarbnik 

Powiatu Anna Olszak, Dyrektor PZOO w Kolnie Sławomir Zalewski, Z-ca Naczelnika 

Wydziału Organizacyjnego Iwona Podeszwik, Z-ca Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Kolnie Rafał Pomichowski, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kolnie Urszula 

Gołębiewska, Komendant Powiatowy Policji w Kolnie Ryszard Duchnowski, Z-ca 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kolnie Tomasz Sielawa, Radca 

Prawny Zbigniew Twarowski, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie 

Krzysztof Sobiewski, Dyrektor Powiatowego Zarządu dróg w Kolnie Grzegorz Kulągowski.  

(Lista obecności gości – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym 

wraz z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do 

niego.  

 

Głos zabrała radna Monika Stachelska i poinformowała, że w dniu dzisiejszym na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, Komisje wspólnie 

zgłosiły wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji punktu 7. Uchwalenie budżetu powiatu 

na 2024 r. i punktu  8. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego 

na lata 2024-2029. Wyjaśniła, że radni chcieliby więcej podyskutować o budżecie powiatu, w 

projekcie jest wiele niejasności, a dziś jest za mało czasu, żeby to wszystko wyjaśnić. W 

związku z tym wnioskowała, żeby te punkty omówić na dodatkowej sesji w styczniu 2024 r.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził 5-minutową przerwę na przygotowanie 

głosowania. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Pan Michał Kulczewski poinformował, że w przypadku zgłoszenia wniosku o zmianę porządku 

obrad, musi on zostać przegłosowany bezwzględną większością głosów ustawowego składy 

rady. Ustawowy skład to 15 radnych, tak więc głosów „za” musi być 8, żeby wniosek został 

przegłosowany. 

 

Następnie głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że w budżecie powiatu na 2024 r. 

nie ma nic nowego, o tym budżecie mówimy już cały rok i dzięki naszej pracy jest ten budżet, 

który wprowadza inwestycje na przyszły rok. Doszła tylko jedna inwestycja tj. budowa hali 

sportowej przy ZST w Kolnie. Jeśli chodzi o wniosek Komisji w sprawie zmniejszenia dotacji 

dla Miasta Kolno i zwiększenia środków finansowych na kulturę i sport, to wcześniejszy 

wniosek komisji, Zarząd Powiatu rozpatrzył pozytywnie i te środki zostały zwiększone. Jeśli 

chodzi o drugi wniosek o zwiększenie dotacji na kulturę i sport, to w tym wniosku był zapis, że 



 

 

2 

 

Zarząd Powiatu ma to rozpatrzyć na kolejnej sesji, gdzie będą wprowadzane zmiany w 

budżecie. Tak więc Zarząd Powiatu, nie czuł się zobowiązany do rozpatrywania tego wniosku, 

teraz, przed tą sesją. Wobec tego zwrócił się do radnych o odrzucenie wniosku w sprawie 

zmiany porządku obrad.    

 

Kolejno głos zabrała radna Monika Stachelska i wyjaśniła, że nie chodzi w tym momencie o 

ten wniosek w sprawie zwiększenia dotacji w kwocie 10 000 zł na kulturę i sport, ponieważ jest 

to tylko jeden z zarzutów, jakie radni mają co do wydatkowania budżetu. W budżecie ujęta jest 

większa kwota, która nie jest sprecyzowana, jednak nie chcę teraz o tym dyskutować – dodała.  

Pani Monika Stachelska dodała, że dla wszystkich korzystniejsze będzie, jeśli te punkty zostaną 

usunięte z dzisiejszego porządku obrad i omówione na kolejnej sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Michał Kulczewski przystąpił do głosowania i zapytał kto z 

radnych jest za wykreśleniem z porządku obrad sesji,  punktu 7. Uchwalenie budżetu powiatu 

na 2024 r. (…) oraz punktu 8. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2024-2029. Rada Powiatu – w głosowaniu 8 gł. „za”, przy 6 głosach 

„przeciw” zmieniła porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z międzysesyjnej pracy zarządu powiatu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie informacji złożonych przez kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży, 

w tym przez:  

1) Komendanta Powiatowego Policji w Kolnie – o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie powiatu kolneńskiego za rok 2023, 

2) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kolnie – o stanie 

bezpieczeństwa powiatu kolneńskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 

2023,  

3) Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kolnie – o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego powiatu kolneńskiego za rok 2023, 

4) Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kolnie – o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego 

na terenie powiatu kolneńskiego w 2023 r. 

7. Podjęcie uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu tj.:  

1) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2023 r.;  

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 

2023-2032; 

3) w sprawie wydatków budżetu Powiatu Kolneńskiego, które w 2023 roku nie wygasają z 

upływem roku budżetowego; 

4) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 

konkursowego na stanowisko dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie; 

5) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie powierzenia zadań należących do wykonania 

przez powiatową bibliotekę publiczną, Miejskiej Bibliotece Publicznej w Kolnie  oraz 

zawarcia w tym zakresie porozumienia z Miastem Kolno; 

6) w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Kolneńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok”; 

7) w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 

kadencję 2024-2026; 
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8) w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

8. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 r. 

9. Przedstawienie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania planu kontroli w 2023 r. 

10. Zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024, z podjęciem uchwały w tej 

sprawie wg przedłożonego projektu. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Wnioski i oświadczenia radnych.  

13. Zamknięcie obrad. 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. - Ad.2. – zrealizowano. 

 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu radnego, 

jak również był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją - celem zapoznania się. Zapytał o 

uwagi do protokołu. Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie Rada Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr L/23.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu od dnia 30 listopada 2023 r. do 

28 grudnia 2023 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zapytał o pytania do sprawozdania. 

Głos zabrał radny Radosław Borawski i powiedział, że na drogę Mały Płock-Mściwuje-Kąty 

został unieważniony przetarg i wobec tego zapytał jakie są dalsze plany Zarządu Powiatu w 

sprawie remontu tej drogi.  

Starosta Tadeusz Klama odpowiedział, że to, że ta inwestycja jest ujęta w budżecie powiatu na 

2024 r. będzie realizowana przy składaniu pierwszych wniosków, czy z Funduszu Dróg czy z 

Polskiego Ładu. Wnioski na drogę będą składane jako pierwsze, skoro są na tę inwestycję 

zabezpieczone środki. 

Kolejno głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i powiedział, że ta inwestycja była ujęta 

w trzech albo czterech budżetach powiatu, wielokrotnie były składane wnioski i na tę drogę 

nigdy powiat nie otrzymał dofinansowania. Dodał, że żadną nadzieją jest, że ona jest ujęta w 

budżecie i że będą składane na nią wnioski o dofinansowanie. Miejmy nadzieję, że będzie tak 

jak mówi Starosta – dodał. 

Następnie radny Roland Andrzej Długozima zapytał z jakim dniem Zarząd Powiatu rozwiązał 

umowę z Dyrektorem Szpitala Ogólnego w Kolnie. 

Starosta odpowiedział, że z dniem 29 lutego 2024 r. 

Radny Roland Andrzej Długozima dopowiedział, żeby zaprosić Dyrektora Szpitala Krystynę 

Dobrołowicz, na sesję w lutym, żeby podziękować jej za wieloletnią pracę w Szpitalu ogólnym 

w Kolnie.  

Więcej pytań nie zgłaszano. 

 

Ad.5. Interpelacji i zapytań radni nie składali.  

 

Ad.6. Pisemne informacje złożone przez kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży 

były umieszczone na panelu radnego.  

 

1) Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu kolneńskiego 

za rok 2023 przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Kolnie Ryszard Duchnowski. 
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Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Radosław Borawski i wspomniał o zagrożeniach związanych z 

cyberbezpieczeństwem. Wspomniał, że powiat powinien pomyśleć o wdrażaniu działań, które 

będą temu przeciwdziałać, będą skutkowały podnoszeniem świadomości mieszkańców. Pan 

Radosław Borawski wspomniał, że w Gminie Mały Płock były robione cykle szkoleń dla 

seniorów na temat technik działania cyberprzestępców. Tak więc należałoby pomyśleć o jakimś 

projekcie pozyskania środków i przeszkolić osoby starsze.    

Pan Ryszard Duchnowski powiedział, że Komenda będzie chciała się skupić w tym roku na 

cyklu szkoleń, ale skierowanych nie tylko dla osób starszych. 

Następnie głos zabrał radny Zdzisław Szymański i zapytał gdzie była największa 

wykrywalność, jeśli chodzi o narkotyki.  

Komendant Policji odpowiedział, że wykrywalność, jeśli chodzi o narkotyki, jest w 100%. A 

największe ilości zatrzymanych narkotyków były w mieście. 

Więcej pytań nie zgłaszano, wobec tego Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym Rada Powiatu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie przyjęła 

przedstawioną informację. 

(Uchwała Nr LI/415/23 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Policji 

w Kolnie stanowi załącznik do protokołu)  

 

2) Informację o stanie bezpieczeństwa powiatu kolneńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2023 przedstawił Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Kolnie Tomasz Sielawa.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał radny Stanisław Wiszowaty i wspomniał, że wcześniej już 

dyskutowaliśmy na temat niespójności przepisów przeciwpożarowych, które występują na linii 

inwestorem, a przedstawicielem PSP i PINB. Zapytał czy dalej te przepisy obowiązują, że 

inwestor wykonuje inwestycję na podstawie dokumentacji projektowej, gdzie pieczątkę stawia 

odpowiednia osoba, która miała uprawnienia w zakresie opiniowania pod względem 

przeciwpożarowym. Ta osoba podlegała pod Komendanta, była wyznacza m.in. 

prawdopodobnie przez Komendanta Głównego Straży Pożarnej. Następnie na etapie odbioru 

dochodziło do takich przypadków, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego nie chciał 

odebrać budowy, ponieważ były błędy projektowe. Pan Stanisław Wiszowaty zapytał czy 

przepisy w tych sprawach się zmieniły. 

Głos zabrał Pan Tomasz Sielawa i odpowiedział, że ta kwestia nie została uregulowana. Dodał, 

że PSP w Kolnie stara się ze swojej strony wyjść z argumentami do inwestora i znaleźć 

rozwiązanie, które będzie służyło temu, że ten obiekt zostanie odebrany. W styczniu 2024 r. 

planuje się na stronie internetowej zamieścić informacje, jakie dokumenty inwestor jest 

zobowiązany przedłożyć, żeby usprawnić wszystkie procedury. Dodał, że dobrze jest jak 

inwestor przynosi komplet dokumentów, ponieważ wówczas jest czas, na ewentualne ich 

uzupełnienie, żeby obiekt został odebrany.  

Radny Stanisław Wiszowaty dopytał czy przepisy zostały. 

Pan Tomasz Sielawa odpowiedział, że przepisy zostały, jest to zgłaszane na naradach 

prewencyjnych, jednak niestety nic się nie zmienia.  

Następnie głos zabrała radna Monika Stachelska i powiedziała, że niepokoi ją fakt, że Komenda 

wydała dodatkowo 70 tys. zł. na ogrzewanie. Zapytała czy Straż składała do Zarządu Powiatu 

zapotrzebowanie na pokrycie tych środków. 

Pan Tomasz Sielawa odpowiedział, że PSP w Kolnie jest instytucją państwową i w pierwszej 

kolejności zwrócono się do Komendy Woj. PSP w Białymstoku.  

Radna Monika Stachelska zapytała czy te środki zostały pokryte. 

Pan Tomasz Sielawa powiedział, że tak z dotacji celowej Wojewody Podlaskiego na ten cel.  



 

 

5 

 

Radna dopytała czy na przyszłe lata również przewidziana jest nadwyżka za ogrzewanie i czy 

Wojewoda w przyszłym roku te środki pokryje.  

Z-ca Komendanta powiedział, że w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie.  

Ponadto radna Monika Stachelska dodała, że jeśli Komenda ma takie braki finansowe, a powiat 

stać na przekazywanie środków finansowych na imprezy, to powiat jest w stanie przekazać 

środki dla Straży. W związku z trudną sytuacją jednostki zwróciła się do Zarządu Powiatu o 

dofinansowanie w przyszłości Straży Pożarnej w Kolnie. 

W następnej kolejności głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i zapytał czy na terenie 

powiatu wynikły pożary związane z fotowoltaiką. 

Pan Tomasz Sielawa odpowiedział, że w 2023 r. nie było żadnego pożaru z tym związanego. 

Więcej pytań nie zgłaszano, wobec tego Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym Rada Powiatu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie przyjęła 

przedstawioną informację.  

(Uchwała Nr LI/416/23 w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Kolnie stanowi załącznik do protokołu) 

 

3) Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kolneńskiego za rok 2023 

przedstawiła Pani Urszula Gołębiewska - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w 

Kolnie. Dyskusji nie podejmowano.      

Następnie w głosowaniu jawnym imiennym Rada Powiatu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie przyjęła 

przedstawioną informację. 

(Uchwała Nr LI/417/23 w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Kolnie stanowi załącznik do protokołu) 

 

4) Informację o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu kolneńskiego w  

2023 r. przedstawił Pan Rafał Pomichowski – Z-ca Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Kolnie. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał radny Roland Andrzej Długozima i zapytał czy jeśli mieszkaniec 

powiatu kolneńskiego hoduje kilka kur, to czy ma obowiązek zgłaszać to do Weterynarii i 

spełnić takie same warunki jak duży producent. 

Pan Rafał Pomichowski odpowiedział, że wymóg rejestracji w Powiatowym Inspektoracie 

Weterynarii jest powyżej 350 sztuk.  

Więcej pytań nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada przyjęła 

powyższą informację.  

(Informacja, o której mowa stanowi załącznik do protokołu) 
 

Ad.7. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu i 

omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr LI/418/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu kolneńskiego na 2023 r. – w 

głosowaniu 13 gł. „za”, przy jednym głosie „wstrzymuję się” wg projektu przedstawionego 

przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Finansów 

przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława Wiszowatego. Objaśnienia 

dokonanych zmian stanowi załącznik Nr 3 do uchwały. Dyskusji nie podejmowano. 

 

2) Uchwałę Nr LI/419/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2023 - 2032 – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak. Objaśnienia wprowadzonych zmian 

zawarto w załączniku Nr 3 do uchwały. Uwag nie zgłaszano.  
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3) Uchwalę Nr LI/420/23 w sprawie wydatków budżetu Powiatu Kolneńskiego, które w 2023 

roku nie wygasają z upływem roku budżetowego – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie 

wg projektu przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii 

Komisji Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i powiedział, że firmy projektowe nie wykonują zadań 

w terminie i dlatego są niewygasające wydatki. Dodał, że jest to kwestia odsetek i ich 

egzekwowania. Żeby nie stało się to zwyczajem, że firmy projektowe, ze względu na niskie 

odsetki, nie będą spieszyły się z wykonaniem zadania na czas. Takie sytuacje mogą „wpędzić 

nas w kłopoty”, ponieważ jeśli projekt nie zostanie wykonany na czas, to powiat nie będzie 

mógł w terminie złożyć danego wniosku.  

Więcej pytań nie zgłaszano, wobec tego Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.   

 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zarządził 10-minutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

Obrady sesji opuścił radny Stanisław Wiszowaty. Na sesji pozostało 13 radnych.  

 

4) Uchwałę Nr LI/421/23 w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora Szpitala Ogólnego wg projektu 

przedstawionego przez Sekretarza Powiatu Agnieszkę Chrzanowską.  

Głos zabrała Pani Monika Stachelska i poinformowała, że Komisja nie zaopiniowała projektu 

uchwały, ponieważ były do niego uwagi. Wyjaśniła, że Komisja Spraw Społecznych i 

Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Budżetu i Finansów na dzisiejszym, wspólnym 

posiedzeniu, zgłosiły wniosek o zwiększenie składu Komisji Konkursowej o dwóch członków 

Zarządu Powiatu, żeby to Zarząd Powiatu był decyzyjny w podjęciu decyzji o wyborze 

dyrektora.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że tak naprawdę to Zarząd Powiatu 

podejmuje ostateczną decyzję, a Komisja Konkursowa sprawdza oferty pod względem 

formalno-prawnym.  

Radna Monika Stachelska powiedziała, że jeśli to Zarząd Powiatu wybiera Dyrektora, to 

dlaczego od razu nie można skrócić tej procedury, żeby w Komisji zasiadali członkowie 

Zarządu Powiatu. 

Starosta powiedział, że takie są procedury. 

Pani Monika Stachelska dodała, że jeśli prawo nam nie zabrania, żeby w skład Komisji 

Konkursowej wchodzili radni, tak więc, jeśli nie członkowie zarządu, to Zarząd Powiatu 

powinien wybrać dwóch radnych do składu Komisji. Poinformowała, że Komisje stałe rady 

powiatu wnioskowały, aby zwiększyć skład Komisji Konkursowej do pełnego wymiaru 6-ściu 

osób.  

Następnie głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i zapytał kto delegował lekarza do 

składu Komisji Konkursowej.  

Głos zabrała Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska i odpowiedziała, że Dyrektor Szpitala 

Ogólnego w Kolnie.  

Radny Roland Andrzej Długozima dodał, że w Zarządzeniu jest, że w Komisji powinien być 

chociaż jeden lekarz, tak więc mogłoby być dwóch lekarzy. 

Starosta Tadeusz Klama powiedział, że to Zarząd Powiatu dokonuje wyboru dyrektora, a 

Komisja Konkursowa proponuje tylko kandydata.   



 

 

7 

 

Radny Roland Andrzej Długozima dodał, że decyzja o wyborze Dyrektora będzie kolegialna, 

więc nie zaszkodziłoby jakby te dokumenty sprawdziła Sekretarz Powiatu z pomocą radcy 

prawnego i nie trzeba byłoby robić fikcji, i powoływać Komisji.  

Głos zabrał radca prawny Zbigniew Twarowski i powiedział, że ustawy uchwala sejm i 

procedura wyłonienia Dyrektora Szpitala znajduje się w ustawie o działalności leczniczej i my 

nie mamy nic do powiedzenia. Wyjaśnił, że jeśli Zarząd Powiatu dokonuje wyboru dyrektora, 

to członkowie zarządu nie mogą uczestniczyć w pracach Komisji. Jeśli Rada Powiatu chce 

zgłosić jeszcze do składu Komisji Konkursowej dwie osoby, to ma takie prawo, należy zgłosić 

tylko kandydatów. Jeśli te osoby uzyskają rekomendacje, to nie ma przeciwwskazań, tylko nie 

członków zarządu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnej Moniki Stachelskiej i zapytał czy 

głosujemy zgłoszony wniosek. 

Pani Monika Stachelska odpowiedziała, że Rada Powiatu powinna przegłosować ten wniosek. 

Komisje na posiedzeniu nie wskazały konkretnie, że to mają być członkowie zarządu powiatu, 

tylko żeby zwiększyć skład Komisji Konkursowej o kompetentne osoby, które znają procedury 

Szpitala od wewnątrz.  

 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zarządził 5-minutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Po przerwie radna Monika Stachelska zgłosiła wniosek w sprawie zwiększenia składu Komisji 

Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora 

Szpitala Ogólnego w Kolnie. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Powiatu 13 

gł. „za” przychyliła się do powyższego wniosku i wyraziła zgodę na zwiększenie składu 

Komisji Konkursowej.  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji 

Konkursowej.  

Radny Roland Andrzej Długozima zgłosił kandydaturę Pani Moniki Stachelskiej.  

Następnie radny Zdzisław Szymański zgłosił kandydaturę radnego Rolanda Andrzeja 

Długozima.  

Kolejno Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Moniki Stachelskiej i zapytał czy posiada 

wykształcenie wyższe i czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Monika Stachelska odpowiedziała, że posiada wykształcenie wyższe i zgodę wyraziła. 

Następnie Pan Michał Kulczewski zwrócił się do radnego Rolanda Andrzeja Długozima i 

zapytał czy posiada wykształcenie wyższe i czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Roland Andrzej Długozima odpowiedział, że posiada wykształcenie wyższe, jednak nie 

wyraził zgody na kandydowanie.  

W następnej kolejności Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś uwagi. 

Uwag nie zgłaszano. 

Następnie przeszedł do głosowania i zapytał kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 

konkursowego na stanowisko dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie. Następnie odczytał skład 

Komisji: 

Powołuje się Komisję Konkursową do przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie w następującym składzie: 

1) Łukasz Serafin - przedstawiciel Powiatu Kolneńskiego, lekarz; 

2) Anna Olszak - przedstawiciel Powiatu Kolneńskiego; 

3) Iwona Podeszwik - przedstawiciel Powiatu Kolneńskiego; 

4) Agnieszka Chrzanowska - przedstawiciel Powiatu Kolneńskiego; 

5) Rober Wacław Nadara - przedstawiciel Rady Społecznej Szpitala Ogólnego w Kolnie; 
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6) Monika Stachelska - przedstawiciel Powiatu Kolneńskiego. 

 

Następnie Rada Powiatu – w głosowaniu 13 gł. „za” tj. jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

LI/421/23 w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 

konkursowego na stanowisko dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie. 

  

W tym miejscu obrady sesji opuścił Starosta Tadeusz Klama. Na sesji pozostało 12 

radnych.  

 

5) Uchwałę Nr LI/422/23 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie powierzenia zadań należących 

do wykonania przez powiatową bibliotekę publiczną, Miejskiej Bibliotece Publicznej w Kolnie  

oraz zawarcia w tym zakresie porozumienia z Miastem Kolno – w głosowaniu 12 gł. „za” (przy 

jednym głosie nieoddanym – nie odnotowano w programie komputerowym wyjścia Starosty 

Kolneńskiego) wg projektu przedstawionego przez Z-cę Naczelnika Wydziału 

Organizacyjnego Iwonę Podeszwik, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i 

Rozwoju Gospodarczego przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. 

Uwag nie zgłaszano.  

 

6) Uchwałę Nr LI/423/23 w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Kolneńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” – w 

głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Z-cę Naczelnika 

Wydziału Organizacyjnego Iwonę Podeszwik, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw 

Społecznych i Rozwoju Gospodarczego przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji Monikę 

Stachelską. Pani Iwona Podeszwik poinformowała, że Rada Powiatu Kolneńskiego na sesji w 

dniu 30 listopada 2023 roku podjęła uchwałę Nr L/409/23 w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy Powiatu Kolneńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2024 rok”. Po konsultacjach z Wydziałem Nadzoru i Kontroli 

Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku postanowiono doprecyzować zapisy 

Programu, które tego wymagały, zgodnie z ustawą z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. Następnie Pani Iwona pokrótce przedstawiła 

wprowadzone zmiany. Dyskusji nie podejmowano. 

 

7) Uchwałę Nr LI/424/23 sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku na kadencję 2024-2026 - w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Z-cę Naczelnika Wydziału Organizacyjnego Iwonę Podeszwik. 

Poinformowała, że Rada Powiatu deleguje dwóch radnych do pracy w komisji. Obecnie w 

pracach Komisji biorą udział radni Monika Stachelska i Hubert Charubin.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów. 

Radny Zdzisław Szymański zaproponował do składu komisji Pana Huberta Charubina. 

Radny Robert Wacław Nadara zaproponował, żeby w komisji pozostali Ci sami radni. 

Więcej kandydatów nie zgłaszano, wobec tego Przewodniczący Rady zwrócił się do 

zgłoszonych kandydatów i zapytał ich czy wyrażają zgodę na bycie w Komisji? 

Pani Monika Stachelska oraz Pan Hubert Charubin zgodę wyrazili. 

Dyskusji nie podejmowano. 

 

8) Uchwałę Nr LI/425/23 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych – w głosowaniu 12 gł. „za” tj. 

jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
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Rodzinie w Kolnie Krzysztofa Sobiewskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw 

Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji 

Monikę Stachelską. Dyskusji nie podejmowano.  

 

 (podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu)  

 

Ad.10. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że Sprawozdanie z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 r. zostało zamieszczone na panelu 

radnego. Zapytał o ewentualne pytania i uwagi. 

Radni pytań i uwag nie zgłaszali.  

(Sprawozdanie, o którym mowa stanowi załącznik do protokołu)  

 

Ad.11. Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2023 r. przedstawił 

Przewodniczący Komisji Hubert Charubin. Uwag do sprawozdania radni nie zgłaszali.  

(Sprawozdanie, o którym mowa stanowi załącznik do protokołu)  
 

Ad.12. Projekt planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024 przedstawił Przewodniczący 

Komisji Hubert Charubin. Wniosków i uwag do przedstawionego planu kontroli radni nie 

zgłaszali. W głosowaniu jawnym imiennym - 12 gł. „za” tj. jednogłośnie Rada Powiatu 

zatwierdziła plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2024.  

(Uchwała Nr LII/426/23 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

rok 2024 stanowi załącznik do protokołu) 

 

(Protokół głosowania z dnia 28 grudnia 2023 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

(Protokół głosowania z dnia 28 grudnia 2023 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Ad.13. W związku z brakiem interpelacji i zapytań ten punkt stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad.14. Wniosków i oświadczeń nie składano. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie obrad 

LI Sesji Rady Powiatu Kolneńskiego.  

 

 

 

Przewodniczący Rady 

  Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 

 

 


